

信善紫閣玄觀・信善恩惠慈善基金誠意呈獻： 「愛心滿東華」免費醫療服務捐助計劃暨 慈善晚會

Shun Shin Chee Kit Yin Koon・
Shun Shin Kindness Foundation proudly sponsors:
TWGHs Free Medical Services Donation Scheme cum
Charity Dinner Show

啟動禮已於7月7日舉行，本年度的「愛心大使」IdG Bubbles、方皓玟、伍富橋及林奕匡現身獻唱，為計劃揭開序幕，未能親身到場的「愛心之星」張衛健亦以短片呼籲各界踴躍捐輸，支持「愛心滿東華」免費醫療服務捐助計劃。作為東華三院年度重點籌款項目，活動所籌得的善款將幫助貧病者接受免費醫療服務，減輕他們的經濟負擔。懇請各界善長慷慨解囊，多少無拘，共襄善舉。

At the Kick-off Ceremony held on 7 July, this year's "Caring Ambassadors" of the Scheme, IdG Bubbles, Charmaine FONG, Alvin NG and Phil LAM officially marked the launch of the Scheme with their live performances. The "Caring Star" of the Scheme, Dicky CHEUNG, although being unable to attend in person, also called for public support by video for TWGHs Free Medical Services Donation Scheme. As a signature annual fund-raising project of TWGHs, the donation raised will help support the sick and needy to receive free medical services thus alleviating their financial burdens. We sincerely appeal to all of you for generous contributions, no matter how modest, for the betterment of the community.

【壓軸晚會】信善紫閣玄觀・信善恩惠慈善基金誠意呈獻：
「愛心滿東華」免費醫療服務捐助計劃暨慈善晚會
Shun Shin Chee Kit Yin Koon・Shun Shin Kindness Foundation proudly sponsors:
TWGHs Free Medical Services Donation Scheme cum Charity Dinner Show

日期 Date	2026年9月5日 (星期六) 5 September 2026 (Saturday)
時間 Time	6:30 p.m. – 嘉賓酒會 Cocktail Reception 7:30 p.m. – 儀式及晚宴 Ceremony cum Dinner
地點 Venue	香港會議展覽中心舊翼會議廳 Convention Hall, Hong Kong Convention and Exhibition Centre
目的 Purpose	為東華三院免費醫療服務籌募經費 To raise funds for TWGHs Free Medical Services

請掃描二維碼
了解詳情
For details,
please scan
the QR code



本院主席曾慶業先生(右五)、副主席暨籌委會主席李曠怡先生(右四)與一眾籌委會委員，聯同商業電台助理總經理暨商業一台總監郭志仁先生(左五)主持啟動儀式，標誌「愛心滿東華」捐助計劃正式展開。
Mr. TSENG Hing Yip, York (right 5), the Chairman, Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph (right 4), Vice-Chairman cum Chairman of the Organising Committee, Organising Committee members and Mr. Ken KWOK (left 5), Assistant General Manager & Director of CR1, Commercial Radio Hong Kong, officiated at the Kick-off Ceremony, marking the official launch of TWGHs Free Medical Services Donation Scheme.



本院主席曾慶業先生(前排右八)、副主席暨籌委會主席李曠怡先生(前排右七)、董事局成員伉儷、行政總監蘇祐安先生(後排右一)及商業電台助理總經理暨商業一台總監郭志仁先生(前排左八)聯同一眾「愛心大使」在啟動禮上合照。
Mr. TSENG Hing Yip, York (front row, right 8), the Chairman, Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph (front row, right 7), Vice-Chairman cum Chairman of the Organising Committee, Board Members and their spouses, Mr. SU Yau On, Albert (back row, right 1), Chief Executive of TWGHs, and Mr. Ken KWOK (front row, left 8), Assistant General Manager & Director of CR1, Commercial Radio Hong Kong, took a group photo together with the "Caring Ambassadors" at the Kick-off Ceremony.

東華三院賣旗日2026宣傳活動 TWGHs Flag Day 2026 Promotions

東華三院賣旗日2026將於8月19日(星期三)上午在全港各區舉行，善款將全數用以拓展本院社會及教育服務，為弱勢群體提供更全面的支援。

今年活動以「行善聯盟，守護香港」為主題，透過幾位代表東華三院不同服務領域的「行善英雄」，穿梭社區各個角落幫助市民，象徵本院守護大眾福祉的不懈堅持。為配合是次活動，相關的社交媒體宣傳亦已全面展開，歡迎密切留意並積極響應。

TWGHs Flag Day 2026 will take place across Hong Kong on the morning of 19 August (Wednesday). All the donations will be allocated to expanding the Group's social and education services, providing comprehensive support for the underprivileged.

Centred around the theme "The TWGHs League", this year's event features several "Heroes" who represent our diverse service sectors. As they travel through every corner of the community to assist those in need, they embody the Group's unyielding commitment to safeguarding public well-being. To support the event, a series of social media activities has officially launched. Stay tuned and join us in spreading kindness.

主席呼籲短片 Chairman Appeal Video



WhatsApp 動態貼圖 Animated WhatsApp Stickers



心理測驗 Psychological Test



東華三院 8.19 賣旗日

賣旗日宣傳短片 Promotional Video of Flag Day



立即追蹤
本院社交平台，
了解更多詳情！
Follow our social
media platforms now
to learn more details!

